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Jaargang 35                   December 2012                                 No. 4 

 

 

VAN DE REDACTIE 
 
Dit is dan het laatste clubblad van het jaar, 

en zijn we alweer bezig  met de voorbereiding 

voor het volgend jaar. De adverteerders zullen dus 

binnenkort weer een bezoekje van ons kunnen verwachten. 

We bedanken de correspondenten, en hopen volgend jaar weer op  veel 

kopij . 

 

De verloting is ook dit jaar goed verlopen, alle loten waren verkocht. 

Alle lotenverkopers hartelijk bedankt. 

 

We hebben € 200,00 geven voor de opstart kosten  samen eten in het 

Buurthuis. En wensen ze vele middagen gezellig eten. 

 

Tot slot allemaal hele fijne kerstdagen en gezond, sportief 2013. 

 

 

         

 De redactie 

 
 
 
 
 

COPY CLUBBLAD 

 
VOOR 26 februari 

  
INLEVEREN 
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BOVEN OP HET NIEUWS  
  
INTERVIEW MET ANTOON JANSEN OF LORKEERS  

 

Alweer een aantal jaren maakt hij deel uit van het bestuur van MVV’69 en  

binnenkort zit zijn bestuursperiode er al weer op. Hoog tijd dus om met  

hem een gesprek te houden.  

 

WIE IS ANTOON JANSEN OF LORKEERS?  

Ik ben geboren 11-10-1959 aan de Hexelerweg 68 

in Nijverdal. Mij moeder  

kwam uit Luttenberg en mijn vader uit Nieuw 

Heeten. Ik ben gehuwd met  

Gerda Middag. We zijn de trotse ouders van 4 

jongens. En twee lieve schoondochters. Martijn en 

Yvonne, Leon en Mariska 

wonen al samen, Chiel studeert in Groningen en 

Lars is nog thuis wonend.  

We wonen aan de Mr. Werkmanstraat 24B in Hellendoorn.  

 

WELKE OPLEIDING HEB JE ZOAL GEVOLGD?  

Basisonderwijs, 2 jaar Mavo (lag me niet zo), dus naar de Technische  

School richting electro met diploma afgesloten.  

 

WAT DOE JE NU VOOR DE KOST?  

Ik ben begonnen bij Electro Gerrit ter Avest aan de Rijssensestraat in  

Nijverdal, 4 dagen werken en 1 dag naar school. Daar heb ik 5 jaar gewerkt  

tot hij stopte met de bedrijfsvoering. Daarna 1 jaar bij Van Dam  

Installatiebedrijf in Rijssen. In 1979-1980 kwam ik in de WW door toen 

ook al de malaise in de bouw. Daarna tot op heden weer bij Van Dam. Daar  

diverse cursussen gevolgd en nu werk ik daar als voorman installatie 

Techniek.  

 

HOE EN WANNEER KWAM JE BIJ MVV ’69 TERECHT EN 

WAAROM JUIST MVV?  

Eigenlijk door de jongens. Zij gingen in Marle naar school, hun vriendjes  

voetbalden al bij MVV. Na het behalen van het zwemdiploma gingen ze op  

voetbal. Dat was de enige sport in Marle. Vandaar dat ik er regelmatig  

kwam kijken hoe ze het er van af brachten.  
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NA VERLOOP VAN TIJD WERD JE GEVRAAGD OM EEN 

BESTUURSFUNCTIE TE GAAN BEKLEDEN. WAT WAS JOUW 

MOTIVATIE OM HIER JA TEGEN TE ZEGGEN?  

Dat was na de bestuursperikelen, bij iedereen genoegzaam bekend. Toen  

werd ik gevraagd. Ik voelde mij moreel verplicht om hier ja tegen te 

zeggen.  

Je hebt 4 jongens die er speelden, MVV deed veel voor hen, daarom mocht  

ik ook wel wat terugdoen voor MVV en met name de jeugd. 

 

HEB JE DAARVOOR EEN DOEL VOOR OGEN?  

Proberen alles zo laagdrempelig mogelijk te houden, iets voor elkaar  

proberen te maken, een luisterend oor voor iedereen en niet  

vanuit een hoge ivoren toren dicteren wat er gedaan moet worden.  

 

OMSCHRIJF JEZELF EENS ALS MENS, EN WAT ZIJN JE 

GOEDE EIGENSCHAPPEN?  

Proberen zo sociaal mogelijk te zijn, luisteren naar wat er in de 

samenleving en je naaste omgeving leeft. Ik ben eerlijk en verwacht dat ook 

van anderen. En probeer om iedereen in zijn/haar waarde te laten. De  

mening van anderen respecteren, ook al ben je het er niet altijd mee eens.  

 

WAAR BEN JE MINDER GELUKKIG MEE?  

Als er ergens een meningsverschil zit en het lukt niet om dat op te lossen.  

Daar heb ik moeite mee. En met mensen die wel een mening hebben,  

maar geen verantwoordelijkheid willen nemen. En aan betweters.  

 

WAAR KUN JIJ JE KWAAD OVER MAKEN?  

Over onrechtvaardigheden, aan achterbaksheid.  

 

HOE ZIET DE TOEKOMST ERUIT VOLGENS JOU VOOR 

MVV’69? 

Ik zie wel toekomst voor MVV. Al zal het moeilijk worden, zoals het te  

maken krijgen met minder subsidies. En de aanvoer van jeugdspelers, al  

hebben we wel het geluk dat er in Marle maar 1 vereniging is. Zo lang de  

school bestaat, gaat het wel, maar als die verdwijnt, komen er wel  

problemen wat de jeugdaanvoer aangaat. En er komen steeds meer andere  

zaken zoals computergames, lap top, tablet enz. Dat zijn allemaal  

concurrenten van de buitensport.  
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WAT IS JOUW DOELSTELLING IN HET LEVEN?  

Veel van wat wij graag in vervulling gaan zouden zien, is al bereikt. Een  

eigen huis, een prachtig gezin, 2 lieve schoondochters. En voor de toekomst  

hopen we gezond te blijven, en dat geldt uiteraard ook voor onze kinderen,  

onze families en naasten.  

 

WAT IS JOUW LIJFSPREUK?  

Doe maar gewoon, probeer te doen wat je kunt doen. Heb respect voor  

iedereen en oordeel niet direct, zodat je achteraf daar geen spijt van krijgt.  

De eerste indruk is niet altijd de juiste. 

  

WAAR KUN JE JEZELF KWAAD OVER MAKEN?  

Over mensen die hun afspraken niet nakomen.  

 

WAT VIND JE VAN DE STAND OP DE RANGLIJST VAN HET 1E?  

Het gaat beter dan de afgelopen jaren. Er zit wel progressie in. We zijn  

afhankelijk van de jeugd, van doorstroming. Zo ontstaat er ook meer  

concurrentie onderling en dat is alleen maar positief. De gemiddelde  

leeftijd ligt redelijk hoog van het 1e. Maar gezien de omstandigheden  

draaien we redelijk mee. Dat geldt ook voor het damesteam. Vaak worden  

die vergeten, terwijl ze net zoveel recht hebben op aandacht. En bovendien  

spelen ze leuk mee! Het is niet alleen voor het 1e van de heren, maar net zo  

goed voor de dames, de jeugd en de lagere elftallen.  

 

DE VERBOUWING VAN NABIJ MEEGEMAAKT, WAT VOND JE 

DAAR VAN?  

In 1e instantie een gewaagd iets gezien de tijd, financiën, vrijwilligers en 

om alles tot een goed einde te brengen. In het begin zijn er  vrijwilligers 

genoeg maar al  snel wordt het vaak minder om uiteenlopende redenen.  

Dit viel voor ons gelukkig erg mee. 

 

Daarna op juiste moment de juiste beslissing genomen, met de juiste  

mensen op de juiste plek, ook in het voortraject.  

Waar de subsidies binnenhalen, bij de gemeente, de provincie, het rijk en  

in Brussel. Dan de daadwerkelijke bouw, de sloop waar onder anderen  

het A-elftal grandioos gebuffeld heeft met het verwijderen van o.a. de  

tegels, waarvoor respect, de verdere sloop, de opbouw en afwerking.  
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De onverwachte meevallers, z.a. de barbetimmering, het plafond in de  

kantine gesponsord door de plaatselijke bedrijven, de bijdragen van de  

Supportersvereniging en de Vriendenkring, kortom van iedereen die MVV  

een warm hart toedroeg. En dit zonder iemand ook maar iets tekort te  

willen doen.  

Met als eindresultaat een prachtig mooie accommodatie voor de gehele  

Marlese bevolking, met een super mooie keuken waarin nu kookmorgens 

gehouden worden.Nieuwe toiletgroepen,vergaderruimte en mooie entree. 

Luister alleen maar eens naar het commentaar van bezoekers. Prachtig om 

te horen.  

En binnen dat Buurthuus een breed scala aan verenigingen die dit allemaal  

in stand houden. Dat kan MVV alleen niet en heel belangrijk, alles draait 

om en met vrijwilligers.  

Hier moeten we de eerste jaren met verdan.  

 

HEB JE EEN FAVORIETE CLUB EN WAAROM?  

FC Twente, omdat ze uit de eigen regio komen. 

 

HEB JE EEN FAVORIETE SPELER EN WAAROM?  

Nee, een elftal bestaat uit teamspelers, iedereen is belangrijk en betere  

voetballers vullen de mindere spelers aan. Je hebt elkaar nodig voor het  

teambelang.  

 

WIL JE NOG ERGENS OP TERUGKOMEN, WIL JE NOG EEN EI 

KWIJT?  

Ik heb het al eerder summier aangekaart, maar er is te weinig concurrentie  

in het 1e, waardoor spelers lang niet altijd zo scherp zijn al s ze zouden  

kunnen. Waardoor ze uiteindelijk het hele team tekort doen.  

 

Ik hoop dat in het vernieuwde Buurthuus elke vereniging haar ei kwijt kan,  

zodat we nog jaren de zaak in stand kunnen houden.  

En daarom is het mooi dat het Buurthuus voor iedereen toegankelijk is. Het  

kan zo veel meer mogelijkheden bieden. Ook al zijn ze daar ook steeds  

meer afhankelijk van vrijwilligers en het wordt steeds moeilijker om die te  

vinden. Dus hier maar weer een oproep.  
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WORD JE BENADERD VOOR WELKE FUNCTIE DAN OOK, ZEG 

DAN NIET BIJ VOORBAAT AL NEE, IK HEB GEEN TIJD.  

Tijd kun je vrijmaken door te plannen. Het plezier dat je er voor terugkrijgt,  

vergoedt heel veel.  

 

Antoon.  

Met heel veel plezier kijk ik terug op ons gesprek. Uit alles blijkt dat je 

MVV’69 en het Buurthuus een heel warm hart toedraagt en oog hebt voor  

de gang van zaken. Kortom voor de gehele Marlese gemeenschap.  

Tijdens dit gesprek bleek dat we over heel veel zaken op een lijn zaten. 

Heel veel daarvan wordt hier niet vermeld, de ruimte daarvoor ontbreekt. Ik 

heb je beter leren kennen, en heb respect voor jouw inzet en motivatie. Je 

bent een no nonsens man, recht voor zijn raap, jouw motto kon wel zijn,niet  

zeuren maar doen.  

Daar hou en geniet ik van.  

 

Ik wens jou, Gerda, je jongens met aanhang alle goeds en hoop nog lang  

van jullie te kunnen genieten.  

 

Wim van der Strate  
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Om onbekende redenen is deze kopij niet geplaatst in het vorige clubblad, daarom nu 
bijgevoegd: 
September 2012 

Op 7 september 2012 heeft de officiële opening van het Buurthuus De 

Leemkamp plaats gevonden. 

Naar aanleiding van het Buurtschap Ontwikkel Plan (BOP) is Plaatselijk 

Belang Marle in 2007 gestart met de voorbereidingen die er uiteindelijk toe 

geleid hebben dat we het gebouw aan de Leemkampweg de gewenste 

centrale positie als Buurthuus hebben kunnen geven. Een uniek proces, 

waar Marle wat dat betreft weer mee voorop liep en waar veel gemeenten, 

instellingen en sportclubs met interesse naar kijken. Immers door deze 

invulling krijgt een gebouw een multifunctionele gebruiksfunctie, maar 

wordt het ook effectief gebruikt. Zeker in deze tijd een belangrijk gegeven! 

Bij de opening is daarnaast meerdere malen de gezamenlijke inzet van de 

Marlenaren genoemd. Dit gegeven oogst erg veel lof en bewondering in de 

regio, maar ook op landelijk niveau. Eddy van Hijum, tweede kamerlid van 

het CDA, die de openingshandeling verrichte noemde dit ook nog specifiek 

in de gesprekken die ik met hem voerde. Maar ook onze burgemeester en 

de wethouders benoemen dit aspect vol bewondering en met heel veel 

waardering richting de Marlenaren. Een kleine hechte buurtschap, met 

enorm veel en gevarieerde activiteiten, waar de bewoners bereid zijn de 

mouwen op te stropen en samen de schouders er onder te zetten. Dit oogst 

veel bewondering. We mogen in Marle hier dan ook erg trots op zijn. 

Inmiddels is het activiteiten seizoen in het Buurthuus weer gestart. Waarbij 

een aantal nieuwe activiteiten en nog enkele zaken die op stapel staan.  

Wat betreft het Buurthuus De Leemkamp, voor PB Marle is weer een 

belangrijk onderdeel van de BOP afgerond. Een intensief en tijdrovend 

traject, maar, met dank aan iedereen, met een prachtig resultaat. 
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December 2012 

Afgelopen kalenderjaar heeft in het buitengebied het nieuwe beleid 

betreffende de openbare straatverlichting de gemoederen behoorlijk verhit. 

De gemeente Hellendoorn heeft echter de kritiek vanuit de burgerij serieus 

genomen en eind oktober de nieuwe plannen met de buurtschap gedeeld. 

Op diverse terreinen waren de plannen aangepast en lag er een voorstel dat 

redelijk tegemoet komt aan de wensen van de Marlenaren. Natuurlijk blijft 

er hier en daar nog zorg bestaan. Daarom zijn op 15 november Plaatselijk 

Belang en Burger Belang Hellendoorn samen met wethouder Bentema en 

de betreffende verantwoordelijke ambtenaar ’s avonds door Marle gaan 

fietsen om één en ander nog eens goed te bekijken. Dit leverde weer een 

paar aandachtspunten op waar de 

gemeente mee aan de slag gaat. 

We hopen zo dat binnen de 

gestelde Europese kaders er een 

voldoende veilige avond- en 

nachtomgeving ontstaat voor de 

bewoners in Marle. 

Als bestuur zijn we al weer druk 

bezig met de voorbereidingen 

van de jaarlijkse 

ledenvergadering. Deze vindt 

plaats op 11 februari 2013 in B 

uurthuus De Leemkamp in aanwezigheid van burgemeester en wethouders. 

De leden worden hier weer voor uitgenodigd, maar noteer vast deze datum 

in de agenda. Naast het (financiële) jaarverslag, het aftreden en de 

voordracht van bestuursleden en de aandacht voor een specifiek onderwerp, 

zullen de burgemeester en de wethouders weer aanwezig zijn om met u in 

gesprek te gaan en uw vragen en opmerkingen te beantwoorden. 

Namens het bestuur Plaatselijk Belang Marle wensen wij u gezegende 

Kerstdagen en een voorspoedig en gezond 2013 toe. 
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EET MEE IN HET BUURTHUUS 
Dinsdag 30 oktober werd de eerste kook- en eet-mee middag voor 

bejaarden gehouden in het Buurthuus en met doorslaand succes! 

Onder begeleiding van 2 vrijwilligsters werd begonnen met een kop koffie 

en een praatuurtje. Tijdens dit praatuurtje hebben we overlegd wat er moest 

gebeuren en wie wat ging doen. 

Besloten werd om voorlopig 1 keer per maand met elkaar een maaltijd te 

bereiden en te nuttigen, de kosten zullen zo ongeveer € 7,50 per persoon 

gaan bedragen.  

Na nog wat gezellig gepraat over en weer wordt er door Tonny Stevens en 

Minie Grefelman (de vrijwilligsters) geopperd: no’n zull’n wie d’r es an 

begin’n? 

 

In de schitterende keuken was het al gauw een drukte van belang. Er werd 

geschild, gewassen, gesneden, gekookt, gestampt en…..zichtbaar genoten! 

Met als resultaat een pan stevige stamppot andijvie met spekkies. Toen met 

z’n allen aan tafel. De groep bestond deze keer uit 12 personen, toch een 

mooi aantal voor de eerste keer?! Net als vroeger thuis werd de pan midden 

op tafel gezet en spontaan stond er (een opschepper) op en zegt: “hol’d ’n 

telder mar an dan zal ik nog ém opscheppen”. Het was een lekkere 

maaltijd! Na nog een toetje en wat nagepraat te hebben werd deze gezellige 

ochtend/middag afgesloten. 

 

Zij die dit een volgende keer ook wel eens willen meemaken kunnen zich 

aanmelden bij de bekende adressen of op de volgende soosmiddag op 15 

januari 2013.  

 

De volgende kook- en eet-mee middag staat gepland op dinsdag 22 januari 

2013. 
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Beste Marlenaren, 

 

Allereerst wensen wij u goede en fijne feestdagen toe en natuurlijk 

wensen wij u het allerbeste in 2013. 

Noteer alvast 20 maart 2013 in uw agenda om vrij te houden. 

Deze dag willen wij dan weer een inloopmiddag/-avond houden bij 

het Pannenkoekenhuus in Marle. 

 

Verder zijn wij op zoek naar mensen die geïnteresseerd zijn in de 

historie en geschiedenis van Marle en onze groep zouden willen 

komen versterken. 

Als u interesse heeft of iemand kent die daar interesse in heeft, neem 

dan contact met ons op via historie.marle@gmail.com of:  

tel: 0548-681464. 

 

Voor verdere informatie en vragen kunt u ook bovenstaand 

emailadres gebruiken of ons even bellen op bovenstaand 

telefoonnummer. 

U kunt hiervoor natuurlijk ook bij een van de andere leden van 

Historisch Marle terecht. 

 

Een hartelijke groet en graag tot ziens op 20 maart! 

 

Namens de groep Historisch Marle, 

Truus Arnold 

 
 
 
 
 

 

 

 
 

 

mailto:historie.marle@gmail.com
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Marle uitgelicht. 
Al in 2010, in de vorige raadsperiode, is er in de gemeenteraad van 

Hellendoorn gesproken over het lichtbeleid in de openbare ruimte en om dit 

duurzaam uit te voeren; ‘donker waar mogelijk, licht waar nodig’. Een 

onderdeel daarin was, het terugbrengen van openbare verlichting in het 

buitengebied. Een aantal partijen, onder wie Burger Belang kon zich hierin 

niet vinden, omdat dit ten koste gaat van de verkeersveiligheid én de 

sociale veiligheid.  

Daarna kregen velen van u in februari van dit jaar een uitnodiging voor een 

informatieavond over openbare verlichting in het buitengebied in Hotel 

Dalzicht. Gelukkig hebben velen van u gebruik gemaakt van deze 

uitnodiging, om zich te laten informeren over de voorgestelde plannen, die 

overigens alle ‘alarmlichten’ deden branden, want met uitzondering van de 

lantarenpalen op kruisingen zouden alle lichtpunten in het buitengebied 

verdwijnen. Geen goed plan dus. Er is dan ook massaal gereageerd op de 

speciale website, die hiervoor was geopend. 

Eind oktober werd er een nieuw plan door de wethouder gepresenteerd in 

het Buurthuus. Er waren de nodige aanpassingen gedaan; op de 60-km 

wegen blijven de lantarenpalen gehandhaafd, maar deze worden 

uitgeschakeld tussen ’s avonds 23.30 uur en ’s ochtends 6.00 uur. Langs de 

80-km wegen met vrij-liggende fietspaden worden wel alle lantarenpalen 

verwijderd m.u.v. lichtpunten op kruisingen. Voor Marle houdt dat in, dat 

de lantarenpalen langs de rijweg van de Mr. Werkmanstraat, Hammerweg 

en de Hellendoornseweg, met in het verlengde de Schuilenburgerweg, tot 

aan het dorp Hellendoorn, allemaal worden weggehaald, m.u.v. de 

kruisingen. Dat zijn er veel en dat gaat ten koste van de sociale-en 

verkeersveiligheid van fietsers, die in het donker gebruik maken van deze 

wegen. Daarom is dit tijdens de begrotingsvergadering van 6 november j.l. 

nog eens onder de aandacht gebracht.  

Hieronder leest u een citaat uit mijn betoog;  

In februari van dit jaar presenteerde u (college van B&W) een 

uitvoeringplan in het kader van het lichtbeleid voor het Buitengebied. Bij 

de bewoners van deze gebieden gingen alle alarmlichten branden. Liever 

hadden wij (Burger Belang) gezien als u dit gemeentebreed, dus ook binnen 

de bebouwde kom had opgepakt. Onzes inziens is hier nog veel winst te 

behalen. Onlangs bent u met nieuwe, mildere plannen ‘de boer op gegaan’. 

Burgers konden zich beter vinden in deze plannen.  
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Punt van aandacht blijft toch; het verwijderen van lichtpunten langs wegen 

met vrij-liggende fietspaden. Wij vragen u om de te verwijderen 

lantarenpalen langs de rijweg te plaatsen langs deze fietspaden. 

In juli, tijdens de festiviteiten van 1025 jaar Marle werd mij op een ludieke 

wijze de boodschap meegegeven, of raadslid Ligtenberg alsjeblieft niet het 

licht in Marle uit wil laten gaan. Dit neem ik ter harte, overigens 

gemeentebreed in het buitengebied. 

Daarom nodig ik, namens de fractie van Burger Belang, de 

verantwoordelijke wethouder, dhr. Beintema en de betrokken ambtenaar, 

dhr. Grolleman uit voor een fietstocht in de avonduren, in het buitengebied. 

Om hen de noodzaak van goede openbare verlichting in deze gebieden te 

laten ervaren.  

Zo gezegd, zo gedaan; op 15 november ’s avonds hebben wethouder 

Beintema, de verantwoordelijke ambtenaar, de voorzitter van Plaatselijk 

Belang Marle en ondergetekende gefietst op de fietspaden langs de 

toegangswegen naar Marle en bekeken wat het weghalen van de 

lantarenpalen concreet betekend. De wethouder heeft aangegeven hier nog 

eens kritisch naar te kijken en waar nodig aanpassingen te doen. 

Een duurzaam lichtbeleid onderschrijft onze fractie, maar dit mag niet ten 

koste gaan van sociale veiligheid en verkeersveiligheid. 

 

Hetty Ligtenberg-Grondman 

Raadslid gemeente Hellendoorn. 
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VAN DE SOOS 
 

Op 18 december houden wij een kerstmiddag van de soos. 

De aanvang is 14.00 uur. 

We gaan samen genieten van een stamppotbuffet. 

We hopen op een gezellig samenzijn. 

 

De volgende soosmiddagen zijn 15 januari 2013 om 14.30 uur. 

19 februari 2013 hebben we jaarvergadering deze begint om 14.00 

uur en  

19 maart 2013 beginnen we om 14.30 uur. 

 

Namens het bestuur wensen wij u Fijne kerstdagen en een 

voorspoedig 2013. 

 

Hartelijke groet, 

 

Gerrie Lammerink 
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Maurits Ligtenberg 
 

 

 

 

Geboren: 02-01-1999. 

Woonplaats: Marle. 

School: AOC Oost. 

Voetbalt:  C 1. 

Plaats in het veld: Voorstopper. 

Favoriete club: FC. Twente. 

Favoriete voetballer: Brama. 

Eet het liefst: Spaghetti. 

Hekel aan: Spruitjes. 

Leukste tv-programma: Sponge Bob. 

Wil later worden: Loonwerker.                                      
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Bas Podt 
 

 

 

 

Geboren:   08-09-2000. 

Woonplaats:              Hellendoorn. 

School:     Jan Barbier. 

Voetbalt:  D 1. 

Plaats in het veld:  Verdediger. 

Favoriete club:  F.C. Twente. 

Favoriete voetballer:  Roberto Rosales. 

Eet het liefst:  Chinees. 

Hekel aan:  Brandnetels. 

Leukste tv-programma:  Politie op je hielen. 

Wil later worden:   Boer.                                      
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Melissa Schutte 
 

 

 

 

Geboren: 23-10-1999. 

Woonplaats: Hellendoorn. 

School: Reggesteyn. 

Voetbalt:  D 1. 

Plaats in het veld: Keepster. 

Favoriete club: FC. Twente. 

Favoriete voetballer: Mihaylov. 

Eet het liefst: Patat. 

Hekel aan: Spruitjes. 

Leukste tv-programma: Flikken Antwerpen. 

Wil later worden: Profkeepster of Dokter.                                      
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Mart Roelofs 
 

 

 

 

Geboren:   29-08-2000. 

Woonplaats:              Hellendoorn. 

School:     Jan Barbier. 

Voetbalt:  D 1. 

Plaats in het veld:  Verdediger. 

Favoriete club:  F.C. Twente. 

Favoriete voetballer:  Douglas. 

Eet het liefst:  Patat. 

Hekel aan:  Onterecht verliezen. 

Leukste tv-programma:  Pair of kings. 

Wil later worden:   Profvoetballer.                                      
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BESTUUR STICHING VRIENDENKRING MARLE 
Voorzitter Tonny Stevens Heuversteeg 17 0548-681381 

Secretaresse  Jolanda Gerrits Werminkserve 9 06-24977845 

Penningmeester Wim van der Strate Grotestraat 79-25 0548-615539 

2e Penningmeester Christian Blaauwgeers Veldmanserve 63 06-25562674 

Bestuurslid Bertine Lusseveld Meerseweg 8 0546-673259 

Bestuurslid Dick de Weert Ganzenmars 10 0546-673221 

Bestuurslid Wim Bakhuis Zichtweg 4 0572-366922

   

CORRESPONDENTEN 

Biljartclub A. Kamphuis Pollenbrink 201 06-55114322 

Boerendansers Gerrit Haselhorst Hammerweg 23 0546-673169 

C.J.V. Anita Veurink Kortenhorst 10 0572-853055 

Damesvoetbal Nymphe Broekmate Hellendoornseweg 43 0548-681621 

Jeugd A. Jansen of Lorkeers Mr. Werkmanstraat 24b 0548-681633 

M.S.V. Nelleke Hutterd Koemaste 25 0548-655492 

M.V.V.'69 Jan Ruiter Hammerweg 4 0548-656063 

Plaatselijk Belang Marle Lydia Postma Hellendoornseweg 44 0548-681744 

Supportersvereniging Emile Wijermars Anijs 9 

Vrouwenvereniging Mevr. A. Hallink Ommerweg 141 0548-681536 

Wijkhoofd ouderensoos Mevr. G. Lammerink Boerkampweg 2 0548-681470 

Countryclub Gerrit Tigchelhoff Olde Blenkestraat 23 0548-614971 

 

 

BANKREKENINGNUMMER 12.09.98.076 VAN RABOBANK TWENTERAND 

t.n.v. W.A. VAN DER STRATE INZAKE STICHTING VRIENDENKRING MARLE 

 

 

 

Wilt u zo vriendelijk zijn om mutaties voor het clubblad 

 

( b.v. : adreswijziging, of vertrek ) door te geven aan: 

  

Dick de Weert, Ganzenmars 10, 7683SB  Den Ham 

 

Telefoon 0546-673221     Email: g.j.d.deweert@gmail.com 

 

 

Aan- of afmeldingen leden voetbal. 

Henk Bartels, Hammerweg 6c, 7447 SM  Hellendoorn 

Tel.: 0548 - 681518 

Email: h.bartels@mvv69.nl 

 

mailto:ddeweert@hetnet.nl
mailto:h.bartels@mvv69.nl

